
 

 

 

 

Z Á P I S 

z 10. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 25. 6. 2015 
  

 

 

Dne 25. 6. 2015 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost bazénového centra KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil, Josef Terla, Michal Mendel  

  

Omluveni:                Mgr. Jiří Frühauf  

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Vladimír Malý, zástupce subjektu CITY TRATHLON Karlovy Vary o.s. 

Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 
 

  

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádost o navýšení dotace – CITY TRIATHLON Karlovy Vary o.s. 

4. Zásady pro poskytování dotací 

5. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

 

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:               Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil, Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:                Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil, Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Žádost o navýšení dotace – CITY TRIATHLON Karlovy Vary o.s. 

 

Pan Vladimír Malý, zástupce subjektu CITY TRIATHLON Karlovy Vary o.s., představil 

členům komise STv chystaný projekt CITY TRIATHLON Karlovy Vary 2015. Jedná se o 

největší tuzemskou triatlonovou akci, triatlonový víkend, při němž si mohou zazávodit 

všichni amatérští sportovci ve věku od 3 – 99 let. Dále pak prestižní závody Evropského 

formátu, kde se představí světová triatlonová špička. Tištěnou prezentaci projektu obdrželi 

všichni členové komise STv.  

 

Pan Vladimír Malý požádal členy komise STv o podporu při rozhodování o podané žádosti o 

navýšení dotace na tuto akci. Na projekt CITY TRIATHLON Karlovy Vary 2015 byla 

zastupitelstvem města na jednání dne 24. 3. 2015 schválena dotace ve výši 250.000,- Kč. Tato 

částka dle sdělení pana Malého není dostačující, a proto žádá o navýšení dotace, alespoň na 

výši loňské podpory, která činila 500.000,- Kč.  

 

Pan Vladimír Malý byl seznámen se skutečností, že komise STv již nedisponuje žádnými 

prostředky na podporu sportovních aktivit v roce 2015, neboť všechny finanční prostředky již 

byly rozděleny.  

 

Komise STv doporučuje radě města nalézt v rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary 

finanční prostředky v minimální výši 250.000,- Kč na podporu projektu CITY 

TRIATHLON Karlovy Vary 2015 tak, aby celková výše podpory v letošním roce dosáhla 

částky minimálně ve stejné výši, jako byla podpora tohoto projektu poskytnutá v roce 2014.  

 

pro:                Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Ing. Marek Hytha, Ing. Libor Prudil, Josef Terla, Michal Mendel 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 
 

4. Zásady pro poskytování dotací 

 

Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise o procesu aktualizace Zásad pro 

poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary. Tento předpis byl upraven 

v souvislosti s přijetím zákona č. 24/2015 Sb., kterým se mění zákon č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. Dále informoval o 

schválených změnách v příloze č. 2 těchto zásad, které byly provedeny na základě připomínek 

členů komise.    
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Komise nesouhlasila s navrženým zněním přílohy č. 2 odst. 4 písm. b) ve znění: 

„Neuznatelnými jsou mimo výdajů uvedených v článku 2 odst. 2: úhrada odměn vyplácených 

na základě dohod o provedení práce nebo dohod o pracovní činnosti.“ V předmětné věci 

členové komise STv upozorňovali, že v celém neprofesionálním sportu a hlavně u mládeže 

působí většinou dobrovolní cvičitelé a trenéři s licencemi „C“. Pro získání živnostenského 

oprávnění je nutná licence „B“ případně trenérská škola. To většina  těchto lidí nemá a přitom 

na nich  spočívá největší díl práce s mládeží. Odměna trenérů je nutná, odhadem se může 

jednat až o 30% výdajů z rozpočtu sportovního klubu. Pokud je cílem podporovat 

mládežnický sport a přilákat k pohybovým aktivitám i další děti, bez ohodnocených 

amatérských trenérů to půjde jen velice těžko.  

 

Komise navrhla do přílohy č. 2 odst. 3 písm. b) – Uznatelné výdaje z poskytnutých dotací – 

doplnit položku: „náklady spojené s činností trenérů (OSVČ, DPP, DPČ)“.  

 

Novelizované Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary 

byly schváleny na jednání zastupitelstva města dne 23. 6. 2015 a jsou účinné od 1. 7. 2015. 

 

Ing. Bc. František Škaryd dále informoval členy komise o skutečnosti, že nadále trvá úkol – 

zpracování „Pravidel pro poskytování dotací vrcholovému, výkonnostnímu a mládežnickému 

sportu včetně hokeje“. Členové komise se dohodli, že se tímto tématem budou dále zabývat 

na svém příštím jednání.  

 

 

5. Různé 

 

 Předseda komise STv Ing. Václav Sebera: 

 seznámil členy komise STv se svou představou práce komise STv jako celku, který je 

poradním orgánem rady města v oblasti tělovýchovy a sportu ve městě Karlovy Vary; 

 předložil k další diskusi názor, že je potřeba zpracovat koncepci sportovišť na území 

města Karlovy Vary a také přehled sportovních organizací, které na území města sídlí 

a vyvíjejí svou činnost; 

 sdělil, že stejně jako v minulých letech je nutné provádět kontroly sportovních 

organizací, které jsou příjemci dotací. 

 Členové komise diskutovali na téma rozdělení návštěv sportovních organizací a 

sportovních akcí a dohodli se, že na příštím jednání již dojde ke konečnému rozdělení 

těchto návštěv. Seznam připraví Ing. Libor Prudil.  

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 23. 7. 2015 od 13:00 hod., místo bude upřesněno na 

pozvánce. 

 

 

Dne: 29. 6. 2015 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                                     ________________                                

                              

                                                                                      

             

                __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

           předseda komise 


